
Styremøte 3 Oslo Skikrets 2024
tir. 05 mars 2024, 18:00 - 21:00

Ullevål Stadion, Norges Skiforbund

Deltakere
Styremedlemmer
Carlo Brömel, Finn Espen Sellæg, Hege Furfjord, Ingrid Heggebø Lutnæs, Karianne Løken, Linda Vist, Christine Fossaa Utne, Mette Sannes, 
Morten Vold Eriksen, Tommy Rovelstad

Fraværende: Geir Olsen, Kristian Kjelman, Tobias Torrissen

Møteprotokoll

1. Godkjenning av innkalling
Godkjent

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs

2. Godkjenning av referat styremøte 2 2024
Godkjent

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs

3. Regnskap for 2024
Regnskapet så langt for 2024

Info om faktura på hytta og reparasjon av snøstoppere

 IRK Avdelingsrapport med budsjett mars 2024.pdf

Orientering
Tommy Rovelstad

4. Styrearbeid og dokumenthåndtering Oslo Skikrets
Admincontroll:

Ny pris for 1 år med Admincontroll som arbeidsverktøy for styret i Oslo Skikrets:

Tidligere pris 30 000,- ink mva

Ny pris fra 22 august 20 000,- eks mva

Bakgrunnen for vurdering er at vi tidligere har delt årsavgiften med Akershus idrettskrets. De sier opp sin
avtale og jeg har da forhandlet frem en ny pris for Oslo.

ORGBRAIN:

Et samarbeid med NIF som tilrettelegger for idretts organisasjonen

Bygger på AI og fremtiden (referat, språk, tekst etc)

Årshjul + agenda

Pris: 8800,- + moms

Vedtak: OSK flytter over til ORGBRAIN - oppsigelse og overflytting tar administrasjonen ansvar for.

Beslutning
Tommy Rovelstad

5. Kretsleder møtene
Oppdatering på saker fra kretsledermøtene

Styret er fornøyd med oppsummeringen som sendes ut fra kretslederen etter møtene

Orientering
Ingrid Heggebø Lutnæs



Styreleder gir en generell info fra kretsledernes AU og saker

6. Kretstinget Oslo Idrettskrets
Informasjon om kandidater til valgkomiteen og evt saker som bør tas opp til kretstinget.

Kretsstyre Oslo Idrettskrets består i dag av følgende medlemmer:

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/om-idrettskretsen/kretsstyret2/

I valgkomiteen til Oslo Idrettskrets sitter Barbro Tomter Dahlen fra Rustad.

5. april 2024: Frist for å fremme forslag til tinget.

Som vedlegg til saken ligger innkallingen til Kretstinget 2024 og behandling av forslag og lovendringer i fra
kretstinget 2022.

Info om Kretstinget 2024 og historikk fra tidligere kretsting kan dere finne her:

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/om-idrettskretsen/ting/

Grenene skal undersøke i sine miljøer om det kan være kandidater for idrettskrets styret fra ski idrettene

Invitere ny ansvarlig etter valget i idrettskrets styret til møte med OSK styret for dialog

Orientering
Ingrid Heggebø Lutnæs

7. Skitinget 2024
Oslo kan stille med 7 representanter på tinget (medlemstall fra 2022) - Hvem skal på fagmøtene i Bodø?
Hvem kan representere Oslo på Skitinget?

Saker kan sendes inn til NSF innen 1 mnd før.

Oppdatering på avtalte saker fra styremøte 2 (se referat fra 5 februar):

Skistyrets sammensetting og organisering ref. Hildrums utvalget (ansvarlig?) - Denne saken kan gjelde

allerede fra kommende skiting, valgkomiteen må evt ha 2 forslag klare?

Post 3 (Ingrid)

Økonomisk fordeling til bredde og rekruttering (Ingrid)

Funksjonstid (Karianne)

Godgjøring til tillitsvalgte (ansvarlig?)

Sponsor på drakter under NM (Karianne)

Rykter fra annen krets: Fordeling av overskuddet etter Ski-VM 2025

Representanter fra OSK på skitinget: Ingrid, Karianne, Hege, Finn Espen, Carlo og Geir

Kontakter Roar Karlsen for å høre om han kan representere OSK under Skitinget

Ser på muligheten for om Espen Utaker kan representere vis Roar Karlsen ikke har mulighet.

Saker:

Skistyrets sammensetting bør sees på og legges frem som en sak til skitinget 2024.

Gjeldene fra neste periode (2026)

Nytt forslag på sammensetting, ikke 100% slik Hildrumutvalget har lagt frem

Kandidater bør være uavhengig av gren - valgkomiteen sitt ansvar

Alle representanter skal representere hele forbundet og alle grenene

Finn Espen skriver et saksfremlegg til saken frem til neste styremøte 9 april

Post 3 og Rekruteringsavdelingen: 

Det kommer en presentasjon fra NSF sentralt (økonomi) med forslag på fordeling til kretsene

Presentasjonen videresendes til styret og administrasjonen når det kommer til

kretsleder

Rettferdig fordeling mellom kretsene på størrelse og aktivitet

Ingrid ser på konsekvensen av om ny/rettferdig fordeling ikke blir stemt igjennom

VEDTAK: Styret gir kretsleder fullmakt til å stemme for saken slik den ble lagt frem i

styremøte og om presentasjonen fra NSF økonomi stemmer med det som er sagt.

Funksjonstid: 

Vedtak: Følger ikke opp denne saken videre men avventer til NIF sin avgjørelse på

idrettstinget 2025

Diskusjon
Ingrid Heggebø Lutnæs



Godgjøring av tillitsvalgte: 

Valgkomiteen har ansvaret for dette til 2024 valget

Forslag på sak til skitinget med å sette ned et utvalg som ser på kompensasjonsordningen

sees på i sammenheng med ny organisering frem mot skitinget 2026

Sponsor på draktene: Karianne sjekker videre rundt denne saken

Info om andre saker:

Fordeling av overskudd etter VM i Trondheim 2025:

Hvordan skal overskuddet fordeles

VIKTIGST!!! Hvordan skal et evt underskuddet fordeles. 

 Oversendelsesbrev til kretsledermøtet_rapport fra utvalget for funksjonstid, valgordninger og
kompensasjon_230609.pdf

 Kompensasjon valgordninger og funksjonstid_anbefalinger fra utvalget_230609.pdf
 klubbpartnere-nm-stafett.pdf
 Profilering på klubbdress under NM-stafett.pptx
 Funksjonstid_styremøte 2 Oslo skikrets_05032024.pptx

8. Valgkomiteen Skitinget 2024
Gjennomgang av kandidater som ble sendt inn fra Oslo Skikrets.

Status ang kandidater til valgkomiteen fra andre kretser/klubber

Gjennomgang av kandidatene som OSK sendte inn.

Avventer valgkomiteens innstilling før beslutning på hvem OSK skal stemme på og evt ta en prat med.

Orientering
Ingrid Heggebø Lutnæs

9. Rekrutteringsutvalg i Oslo Skikrets
Rekrutering er et av de viktigste fokusområdene til Norges Skiforbund og kretsene.

En av de viktigste fokusområdene vi har i kretsen

En representant i styret som har ansvaret for rekrutering i styret på lik linje som anlegg og para

Vedtak: Mette som representant - vetatt i styret enstemmig

Kartlegge og synliggjøre

Diskusjon
Ingrid Heggebø Lutnæs

10. Oppdatering fra administrasjonen og skiklubbutvikler
Status Skiklubbutvikler.

Hvordan stiller kretsstyret seg til krav om betaling av parkering for Oslo Skikrets i Brynsveien 13 fra 2020 til og
med 2023 + første kvartal 2024. Her er det en sak der utleier ikke har fakturert leietaker pga forsinkelse med
leieavtalen på grunn av mva spørsmål.

Det som leietaker informerer Oslo Skikrets om til en styresak er følgende:

Om dere ikke vil eller kan betale for 2020 fordi dere ikke har midler eller at dere påberoper kravet er foreldet,
vil da følgende gjelde:

Dere vil uansett være nødt til å betale for 2021, 2022, 2023 og 1.kvartal 2024.

Hvis det ikke blir betalt så kan dere ikke fortsette å leie parkering og vi vil fortsatt kunne kreve at dere betaler
for minimum 2021-2024 som ikke er foreldet. 

Saja (utleier firmaet) mente at det også vil være tvil om man kan påberope at krav for 2020 er foreldet da det
har vært både dialog om disse plassene dere har leid både med oss og direkte med dem ifm med bytte av
parkeringsplasser. 

Svar på spørsmål fra skiklubbutvikler:

Det er ikke penger i AK til å støtte samling for U14-16

Det har ikke vært renn med egen klasse i Para men det har vært startende i flere renn - 1 person

med protese som har kjørt i ordinær klasse

påmelding til para klasse er mulig

 Status til styremøte 5 fra skiklubbutvikler.pdf

Orientering
Tommy Rovelstad



11. Anleggssaker
Oppdatering på anleggs saker i Oslo

Anleggsansvarlig ikke med på møte

Orientering
Tobias Torrissen

12. Para saker
2 nye para aktiviteter

20 april - utviklingshemmede

8 juni - utviklingshemmede (lillomarka)

Orientering
Christine Fossaa Utne

13. Handlingsplan og budsjett 2024 + oppdatering fra grenene
Alpint og Langrenn presenterer sin handlingsplaner og budsjett for 2024 (de hadde ikke denne planen klar på
styremøte 1)

Alpint informerer om plan og budsjett

Handlingsplan fra Alpin sendes inn til administrasjonen

Langrenn informerer om plan og budsjett

Generell tilbakemelding fra grenene

Beslutning
Alle

14. Eventuelt Alle

14.1. Flytte styremøte 4

Flytte styremøte 4 til 9 april?

Vedtak: Styremøte 4 flyttes til 9 april

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs


